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Ja nu har vi jo i aften igen set dig på TV, denne gang i diskussion med Jørgen Winther om lukning af en 
meget velfungerende børneafdeling på Randers Sygehus. Jeg giver Jørgen Winther fuldstændig ret det 
virker som om at alt er topstyret. Hvorfor ikke lukke afdelingen i Viborg, det virker meget betænkeligt at der 
ikke skal ske noget der. 
  
Silkeborg Sygehus, hvorfor lukke to meget velfungerende afdelinger, fødeafdeling og intensivafdeling, det 
virker igen topstyret. Hvorfor skal en by af Silkeborgs størrelse ikke have et sygehus??, det er jo åbenbart 
det du arbejder på at afvikle. 
  
I forbindelse med alle jeres planer er der da gjort beregninger på hvilke samfundsudgifter der er i forbindelse 
med centralisering det være sig: 
Bygning af nye afdelinger. 
Øgede afstande for sygetransport og merinvestering i flere ambullancer+ personale, da afstandene bliver 
længere og man må forvente at patientantallet er det samme som nu. 
Sygehuspersonalets meromkostninger og ekstra tidsforbrug i forbindelse med rejse fra feks. Silkeborg til 
arbejde i feks. Skejby, du forventer vel at en stor del af personalet flytter med. 
Pårørende samme problemstilling. 
Hvad med rømmede bygninger skal de bare stå tomme hen. 
Er der gjort beregninger på hvor mange år der vil gå før der kommer egentlige besparelser ud af det (inkl. 
samfundsudgifter).?? 
  
Jeg kunne godt tænke mig at du også tog disse omkostninger med i overvejelserne, det mener jeg ikke man 
har hørt noget om og ikke set tal på. 
  
Har du tænkt på at fritstille dine socialdemokratiske partikolegaer i forbindelse med afstemningen og lade 
dem stemme efter “hjertet” og ikke efter topstyrede synspunkter.  
  
Gør det slet ikke indtryk den massive protest der er i Silkeborg Kommune. 
  
  
Venlig hilsen 
  
Lars Bentzen 
Bryrup 
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